
  
 
 
 
Työryhmien kuulumiset 
  
Nuorisovaltuusto 07.11.2023 § 77    
    
 

Nuorisovaltuusto on päättänyt kokouksessaan 12.1.2023 §6 asettaa 
kolme työryhmää ja niiden kokoonpanot. Työryhmät kokoontuvat 
ennen nuorisovaltuuston kokousta ja edistää sille annettua tehtävää 
tai tapahtumaa. Työryhmät kertovat kuulumisensa nuorisovaltuuston 
kokouksissa. 
   
Nuorisovaltuuston työryhmät ovat esittäneet kokouksessa13.9.2023 
§ 66 toimintasuunnitelmansa. Kokouksessa on päätetty, että 
työryhmät jatkavat omien asioiden edistämistä, sillä tiedolla, että 
eduskuntavierailu on päätavoite tälle kaudelle. 
  
Vaikuttajatyöryhmä: 
-eduskuntavierailu 14.11. 
-skeittiparkki-projektin edistäminen syksyn aikana, toteutus kevät 
2023 
-uusien jäsenien saaminen mukaan toimintaan 
-Ystävyysnuvasopimus Loimaan kanssa 
  
Tapahtumatyörymä: 
-leffailta 28.11 yhteistyössä nuorisopalveluiden ja Uudenkaupungin 
MLL:n kanssa. Leffoina Trolls ja Barbie. 
-teemaillat nuorisotiloilla: pitsailta, halloween-nuokkari, piparien 
koristelua jouluna 
-jouluruokailu 
  
Viestintätyöryhmä: 
-graafisen ilmeen julkaiseminen 
-uusien logotuotteiden tilaus 
-nuorisovaltuuston jäsenten esittely sosiaalisessa mediassa 

 
Päätösehdotus:  Nuorisovaltuusto kuulee työryhmien kuulumiset. 

 
Päätös: Nuorisovaltuusto kuuli työryhmän kuulumiset. 

 
Vaikuttajatyöryhmä 
- Eduskuntavierailun 14.11. osalta kaikki on järjestetty. Matkan 
aikana käsitellään kouluterveyskyselyn pohjalta nousseita 
kiusaamiskokemusten tuloksia ja pohditaan ratkaisuja näihin, 
pidetään työryhmäkokouksia sekä kaikki miettivät etukäteen 
kysymyksen eduskuntavierailua ajatellen. Lisäksi bussissa kaikki 
vastaavat nuvakauden kyselyyn. 
- Skeittiparkki-projekti osalta Julia Hauta-alus on yhteydessä vs. 
vihertyönjohtajaan Maria Saariseen sekä kaupunginarkkitehti Leena-
Arvela Helleniin. 
- Uusien jäsenien saaminen mukaan toimintaan on edennyt niin, että 
nuorisovaltuuston nettisivuilla sekä Instagramissa on jäsenlomake, 



  
 
 

tästä on tulossa vielä Wilma-viesti. 
- Ystävyyssopimusta Loimaan kanssa hoitaa Helmi Rantanen. On 
sovittu, että heidät kutsutaan joulukuun kokouksen yhteydessä 
olevaan jouluruokailuun, joka on heille omakustanteinen. 
 
Tapahtumatyöryhmä ei ollut kokoontunut.  
- Siiri Soininen jättäytyi pois puheenjohtajan roolista ja tilalle valittiin 
Sanni Peltoluhta, joka on toiminut tässä ryhmässä 
varapuheenjohtajana. 
 
Viestintätyöryhmä 
- Graafisen ilmeen julkaiseminen on tehty Instagramissa ja 
Facebookissa. 
- Uusien logotuotteiden hankinta sovitaan bussimatkalla. 
- Nuorisovaltuuston jäsenten esittely sosiaalisessa mediassa, jota 
koordinoi Sanni Peltoluhta. Pohdittiin olisiko hyvä järjestää Canva-
työpaja nuvalaisille. 
 
Tiedoksi, että Masi Pietikäinen jättäytyi pois kaikista työryhmistä 
eropyynnön vuoksi. 
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